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 Lørenskog Rotaryklubb Månedsbrev 

 
Måned: Desember 2023 

Redaktør: Karen M. Ellefsen 

Fremmøteprosent for måneden: 65 % 

Gebursdager:  

Ingen i desember 

Møtt i andre klubber: Ingen rapportert 

Det ble avhold totalt 2 møter: 

• 7. desember 

• 14. desember 

 

Dato 
7. desember 

Tre av klubbens medlemmer fortalte om sine yrker 

Antall medl. til 

stede 

13 

Gjester Audhild Nygård 

Nyheter fra 

klubb/distrikt 
• Vi må motivere Lørenskogs næringsliv til å donere penger til 

Realfagsprisen. Mange virksomheter er medlemmer i 
organisasjonen «Lørenskog i utvikling». Svein har vært nokså alene 

om å kontakte potensielle bidragsytere. Han har skrevet utkast til 
et brev. Prosjektkomitéen tar saken videre.  

• Lørenskog Frivilligsentral ved leder Ingrid Smedstad har søkt om 
økonomisk støtte til et julearrangement for enslige. Styret har 
behandlet saken og har bevilget kr. 5.000 til formålet.  

Annen info.  

3 minutter Nei 

Hovedprogram Hovedprogram: Programposten «Fra kjøpmann på hjørnet til 

kjedebedrift» måtte utgå grunnet forfall fra foredragsholder. I stedet var 
3 av klubbens medlemmer utfordret til å fortelle om sitt yrke: Jarle 
Gausen, Karen Marie Ellefsen og Ola Strømme.  

Jarle fortalte om sin utdannelse, som blant annet omfatter befalsskole i 
Ingeniørvåpnet, og utdannelse som Maskiningeniør fra Trondheim 
Tekniske Skole. Etter hvert fikk han stilling som Maskinsjef i F. Selmer, 
Selmer-Furuholmen og Skanska Norge. I Skanska hadde han ansvar for 
oversikt over maskinparken på 24.000 nummererte maskiner, vedlikehold 
og reparasjon. Han fortalte om samfunnsansvaret som lå i dette, og hvilke 
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etiske overveielser som var nødvendige. Han hadde nytte av Rotarys etikk, 
ikke minst 4-spørsmålsprøven.  

Karen fortalte litt om folkebibliotek og om 

Nasjonalbiblioteket/depotbiblioteket, men mest om sine erfaringer som 
medisinsk bibliotekar ved Aker sykehus og Sentralsykehuset i Akershus (nå 

Ahus).  
Hvorfor bli bibliotekar? 
Man får gjøre noe samfunnsnyttig og inkluderende, fremme leseferdighet 
og livslang læring, bidrar til forskning og utvikling, og blir del av et 
interessant fagmiljø. I tillegg får man bruke huet og får betalt for det.  

 
Det er tre hovedveier inn til bibliotekaryrket: Ettårs påbyggingsenhet ved 

Universitetet i Tromsø, Treårig master-utdannelse ved OsloMet, og 
ytterligere 2 år som masterstudent ved OsloMet.  
 
Olas opprinnelige yrkesønske var å bli veterinær, men i virkeligheten har 
han vært innom flere givende jobber og oppgaver. Han var interessert i å 

jobbe med reklame og salg, og var en tid i Ingeniørforlaget og Teknisk 
Ukeblad. Han tok eksamen i Markedsføring i Institutt for Markedsføring. 
Det ble klart for ham at han ønsket å skape sin egen virksomhet, og det 

har han gjort som kulturprodusent. Han har skrevet 4 syngespill som er 
oppført land og strand. En annen historie er da han kjørte rundt i 
Lørenskog i «Pelle Politibil». 
 

Referent KM Ellefsen  

 

 

Dato 

14. desember 
Julemøte 

Antall medl. til 
stede 

13 

Gjester Turid Hauger, Hege Krippendorf, Gry Berg, Sissel Gausen, Mia Fikke og Siv 
Svensson Ostrø  

Nyheter fra 
klubb/distrikt 

  

Annen info.   

3 minutter Nei 

Hovedprogram Administrasjonskomitéen, med god hjelp fra Sissel og Jarle, ønsket 
velkommen til julepyntede lokaler og velkomstdrink. Etter å ha varmet 
opp på denne måten, gikk vi inn til middag. Hovedretten var jegergryte, 
ris, poteter og salat. Enn vennlig tanke sendes til «Matekspressen» som 
var leverandør. Iflg. Dennis var det elgkjøtt i jegergryta. Til dessert var det 
diverse iskrem med topping, samt kaker og kaffe.  
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President Ola ledet oss gjennom en hyggelig kveld, og holdt en fin tale 
som avslutning. Rasmi spilte keyboard og ledet oss gjennom et hefte med 
de beste julesangene, og gledet oss med å synge «O helga natt».  

Vi avsluttet klokka 22, og etter litt rydding og oppvask gikk alle hver til sitt. 
Dette var siste møte i 2023.  

Referent KM Ellefsen 

 

 

 

 

 

 


